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ZAPISNIK 

SA 33. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 11.09.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Zvjezdana Jelinčić, 

Antonio Burica, Ćiril Kalebić, Tihomir Glavurtić i Anton Purtić. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

  
1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice Općinskog vijeća  

3. Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Općinskog vijeća  

4. Vijećnička pitanja 

5. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2023.g. 

6. Financijska pomoć stradaloj Općini Črna na Koroškem 

7. ID Proračuna Općine Šolta za 2023.g. zbog pomoći Općini Črna 

8. APN – sufinanciranje izgradnje POS ovih zgrada 

9. Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja turističke zone Maslinica 

10. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja – prodaja nekretnine u vlasništvu Općine Šolta 

11. Razno 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda  

Načelnik moli da se ubaci točka Polugodišnji izvještaj o radu Općinskog načelnika, ima obvezu 

podnijeti izvješće, a jednostavno je zaboravio najaviti. 

Predsjedatelj prihvaća te ovu točku stavlja kao točku 5., a ostale točke se pomiču za jedan broj 

naprijed te dnevni red glasi: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice Općinskog vijeća  

3. Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Općinskog vijeća  

4. Vijećnička pitanja 

5. Polugodišnji izvještaj o radu Općinskog načelnika 

6.  Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2023.g. 

7. Financijska pomoć stradaloj Općini Črna na Koroškem 

8. ID Proračuna Općine Šolta za 2023.g. zbog pomoći Općini Črna 

9. APN – sufinanciranje izgradnje POS ovih zgrada 

10. Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja turističke zone Maslinica 

11. Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja – prodaja nekretnine u vlasništvu Općine Šolta 

 12. Razno 
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Predsjedatelj stavlja na glasovanje dopunjeni Dnevni red. 

Dnevni red se usvaja JEDNOGLASNO. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik sa 31. sjednice Općinskog vijeća usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.) Usvajanje zapisnika sa 32. sjednice Općinskog vijeća  

Zapisnik sa 32. sjednice Općinskog vijeća usvojen je JEDNOGLASNO. 

Ad 4.)  Vijećnička pitanja  

 

Ante Blašković pita da li je Vodovod dao neke informacije i obećani hodogram aktivnosti, u svezi 

ispusta u Nečujmu, a kako je dogovoreno na sjednici 21.07. o.g. 

Načelnik odgovara da je bio sa novim direktorom Vodovoda, Miroslavom Delićem, koji ga je 

izvijestio da se radi na procjeni zemljišta kako bi se otkupilo, da je privremena mjera na Sudu, te da je 

Vodovod pokrenuo postupak da se utvrdi da li da  se ispust napravi na istom mjestu ili izmjesti gore uz 

cestu. 

 

Tihomir Glavurtić pita u svezi kanalizacije Maslinica, zašto za ovakav projekt nije potrebno napraviti 

studiju utjecaja na okoliš, koliko daleko će ići u more i da li će to jugo vračati. 

Načelnik pojašnjava da se projekt proširio sve do Šešule, firma koja to radi poslala je dio 

dokumentacije. Za šetnicu će biti druga građevinska dozvola, za ovaj dio poslali su da se vidi trasa, 

pročišćač će biti, na kojoj dubini i daljini ne zna, radi se dokumentacija, izgleda da će se Agencija Eko 

kaštelanski zaljev, koja radi na ovom projektu, ponovno spojiti sa Vodovodom, sve će biti pod jednom 

kapom, te bi Vodovod preuzeo i sekundarnu mrežu Stomorske i projekt kanalizacije Maslinica. Ali to 

je sve još daleko, i sigurno je da se neće napraviti nešto što nije u skladu sa zaštitom  okoliša. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita u svezi otpada pri izgradnji zaobilaznice u Stomorskoj, otpad se odlaže na 

privatnoj parceli, na putu od Križica prema Stomorskoj, odlažu se kamioni i kamioni,  zanima je je li 

to Općina dozvolila i gdje se zapravo treba odlagati. 

Načelnik za to ne zna, iznosi da je određeno odlaganje na općinskoj parceli i to na način da se 

materijal melje i odmah koristi, od predviđenih 11.500 kubika iskopa, 7.500 je odmah ugrađeno ili će 

biti ugrađeno u zaobilaznicu, a po dozvoli imaju pravo 3500 kubika oporaviti i vratiti nazad, svakako 

po njihovim riječima neće ostati ništa materijala. Za odlaganje na privatnoj parceli prvi put čuje. Cesta 

bi trebala biti gotova oko 15.11., a uporabna dozvola početkom 12. mjeseca. 

Zvjezdana Jelinčić dopunjuje još vezano uz zaobilaznicu da treba omogućiti pristup na zemljišta uz 

zaobilaznicu jer su sada tu nastali visoki podzidi. 

 

Luka Burica pita u svezi natječaja za sanaciju kuće Marka Marulića. 

Načelnik obrazlaže da je napravljen novi troškovnik, jer je prethodni bio star 3 godine, biti će vrlo 

skoro raspisan natječaj,  Općina će sama financirati oko 150.000 eura za interijer, krov, tarace i sl., te 

ukoliko izvođač bude izabran u narednih mjesec dana to bi se moglo napraviti do idućeg ljeta. 

 

Ćiril Kalebić pita u svezi PPU–a OŠ i UPU-a Stomorska, do kuda se došlo sa tim. 

Načelnik odgovara da bi ovih dana trebala biti završena strateška procjena. Traženo je da se ucrtaju 

poljoprivredna područja u Plan. Sa URBOSom je dogovoreno da do kraja tjedna Plan bude predan 

Zelenom servisu. Javni uvid trebao bi biti završen do kraja godine, obradit će se zahtjevi, odgovorit će 
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se onima koji nisu prihvaćeni, a onda ide na Županiju i Ministarstvo na suglasnost. Potom se opet 

vraća na Vijeće. Ne ide brzo, ali možemo očekivat da će na proljeće biti gotovo. 

 

Tihomir Glavurtić pita zašto nije ništa napravljeno što je traženo na groblju u Maslinici. 

Načelnik odgovara da je sve dogovoreno sa Mjesnim odborom Maslinica i da ovo pitanje postavlja 

svaku sjednicu. 

 

Ante Blašković ponovno pita za ploču koju je trebalo staviti na gustirnu na tržnici u Grohotama, 

naglašava da je već smišan sam sebi koliko puta je to pitao.  

Načelnik obećava da na slijedećoj sjednici Vijeća neće imati potrebe to pitati, ako nitko drugi ne stavi 

ploču stavit će je sam. 

Ćiril Kalebić isto tako ponovno pita za obećani znak „suženje puta“ u Stomorskoj kod crkve. 

Predsjedatelj također ponavlja pitanje što je sa zvonima na kapelici mrtvačnice u Grohotama, ne rade, 

u čijoj su nadležnosti. 

Načelnik izvješćuje da su zvona u kvaru, serviseri obećali doći uskoro, inače su u nadležnosti 

Komunalnog poduzeća, a Općina plaća račune. 

 

 

Ad 5.)  Polugodišnji izvještaj o radu Općinskog načelnika 

 

Načelnik izvješćuje: 

- Zaobilaznica Stomorske, nije bilo puno problema, osim što je kolegica Zvjezdana najviše imala 

problema jer je utjecalo na njene goste 

- Luka Stomorska, građevinska dozvola ističe 16.11., nikako da se pokrene, ministar Butković je rekao 

da bi sada trebao ići javni natječaj 

- Dionica Stomorska,  čeka se natječaj da bi 75% bilo financirano iz EU  fondova. 

- Gornje Selo, telefonski kabel prekinut pri radovima na cesti prema Križicima, urgirao kod Eriksona 

da se to riješi jer već 8 dana nema telefona ni interneta, obećano da će ova cesta biti gotova do kraja 

godine 

- pokrenuta dokumentacija kanalizacija 

- ishođena dozvola za drugu cijev za vodu Brač-Šolta 

- radi se na otvaranju buštotine za vodu 

- sekundarna kanalizacijska mreža Stomorske, dokumentacija uskoro 

- Kanalizacija Nečujam-Grohote-Rogač-Srednje Selo, prave se planovi sa Vodovodom, također i za  

Kanalizaciju Maslinica, sada je vrijeme za povlačenje sredstava iz EU, nakon 2027.g. neće biti 

dostupno toliko sredstava 

- Ceste kroz Grohote, razgovarao sa Hrvatskim cestama, rješava se građevna dozvola 

- Na natječaju za Starački dom Općina nije prošla, ali ima plan kako doći do dijela sredstava, a ostatak 

će financirati sama 

- Ističe kako ima puno stranaka, puno sastanaka u skupštini Vodovoda, Prometa, Flaga, Laga, 

Turističkoj zajednici i sl. 

- Dječji vrtić počeo je sa radom kao DV Maslačak, ispostava Šolta, za sada normalno funkcionira 

                                                                                                                                                                                                       

Ad 6.)  Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2023.g. 

 

Načelnik izvješćuje da je izvjestiteljica trebala biti Tonkica Spicijalić koja je na žalost bolesna, pa će 

on ukratko izvijestiti, iako je u obrazloženju sve navedeno.  

Naglašava da novaca ima, ići će se u nekoliko projekata do kraja godine kako bi se novac potrošio, ali 

teško je jer na neke natječaje Općine, za izvođenje radova, nitko se ne javlja. 

 

Ante Blašković zaključuje da se puno planira i da se neke stvari od planiranog moglo napraviti, a nije. 

Pita zašto je naručen npr. elaborat za parking kada još ni lokacija parkinga nije određena. Smatra da 



4 
 

treba najprije riješiti zemlju, pa elaborate za parking, riješiti mjesto po mjesto, najprije Maslinicu pa 

dalje. 

Načelnik odgovara da je dokumentacija napravljena samo za parking u Grohotama, u Proračunu je 

stavljeno samo za slučaj da se ukaže neka mogućnost pa da bude predviđeno. U Maslinici je parking 

na državnoj zemlji te je u tijeku ispravni postupak. 

Predsjedatelj podsjeća da parking mora biti predviđen i u Prostornom planu, nekad nisu samo novci u 

pitanju. 

 

Ante Blašković želi znati da li je dobro shvatio što je pročitao na portalima da će od slijedeće godine 

općina moći upravljati državnim zemljištem koje je u vrijednosti do milijun eura. 

Načelnik odgovara da to pravo neće imati općine, nego će od 01.01.2024.g. Županija biti ta koja će 

umjesto Države davati zemljište u vrijednosti do milijun eura, ne odnosi se na zgrade. 

 

Zvjezdana Jelinčić želi istaknuti da su prihodi Općine u povećanju, a u mjesta se ne ulaže, pa čemu 

onda pričati da ima novaca. 

 

Predsjedatelj stavlja odluku na glasovanje  

Sa 8 glasova ZA i 1 protiv usvaja se 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2023.g. 

 

Ad 7.)  Financijska pomoć stradaloj Općini Črna na Koroškem 

 

Načelnik izvješćuje o velikim štetama koje su nastale zbog katastrofalne poplave u prijateljskoj općini 

Črna na Koroškem u Sloveniji. Poziva vijećnike da odrede iznos koji će im se donirati za pomoć. 

 

Ante Blašković predlaže 20.000,00 eura. 

Tihomir Glavurtić također podržava ovaj iznos. 

 

Predsjedatelj stavlja prijedlog na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Zaključak 

U svrhu pomoći prijateljskoj Općini Črna na Koroškem u Sloveniji, koja je pretrpjela veliku 

štetu usred katastrofalnih poplava,  Općina Šolta će donirati 20.000,00 eura. 

Ad 8.)  ID Proračuna Općine Šolta za 2023.g. zbog pomoći Općini Črna 

 

Predsjedatelj obrazlaže da je zbog ovog nepredviđenog troška, financijske pomoći Črnoj, trebalo 

donijeti Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2023.g. te poziva na glasovanje. 

 

JEDNOGLASNO se donose 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Šolta za 2023.g. 

 

Ad 9.)  APN – sufinanciranje izgradnje POS ovih zgrada 

 

Načelnik izvješćuje da se savjetovao i sad drugim načelnicima koji su gradili POSove stanove, prema 

savjetu bolje je da Općina u to ide sama, bez APN-a, da je sama vlasnik stanova i onda može sa njima 

raspolagati kako hoće, prodati, dati u najam …. Ovako ionako moramo dati više od miliona eura, a 

njihovo učešće je nešto vrlo malo, to je nikakav poticaj, a Općina nije vlasnik.  
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Pročelnica dopunjuje da je zvala APN, da čuje što ako Općina ne izglasa da će platiti toliku razliku 

novaca za sufinanciranje gradnje. Rekli su joj da će raskinuti ugovor, vratiti zemlju koju smo na njih 

pripisali, a obveza Općine će biti da plati projektnu dokumentaciju kojom će onda moći građevnu 

dozvolu dobiti na svoje ime. Kakva je projektna dokumentacija ne zna, ali je čula da je napravljeno po 

nekim normama APN-a  i da to nije baš najbolje, tako ne zna da li će odgovarati Općini.  

 

Tihomir Glavurtić smatra da to uopće nema smisla, taj novac treba uložiti u starački dom, to je puno 

važnije. 

 

Ante Blašković, slaže se sa Tihomirom, smatra da sve treba uložiti u starački dom, a ako ovi stanovi 

nisu za otočke mlade familije, a očito nisu jer se nisu javile, onda nam to ni ne treba.  

iznosi s  

Ćiril Kalebić voje mišljenje, kao građevinar smatra da su projekti dobri, a skupi su zato što su   

predviđeni jako dobri materijali za gradnju. Što se tiče ekonomske strane šteta je da propadnu ti 

projekti i dozvola, lokacija je odlična i uloženo je u infrastrukturu. Tržište ja takvo da će se to vrlo 

brzo i lako prodati i to za puno veću cijenu.  

 

Zvjezdana Jelinčić pita da li se moraju graditi obje zgrade ili jedna po jedna. 

 

Predsjedatelj iznosi svoje mišljenje, a to je da je i mislio da će se javiti malo Šoltana. Svi oni imaju ili 

vole starine, pretpostavio je da će za ovo biti slab interes. Smatra da ne treba to gledati isključivo kroz 

prodaju, takvu namjeru treba blokirati, jer nam trebaju kadrovski stanovi, za liječnike i medicinske 

sestre, općenito stanovi za najam, o tome treba voditi računa, a što ostane da ide u prodaju. 

 

Ante Blašković napominje da postoje stare škole koje se mogu pretvoriti u stanove, a ne da ostanu 

ruševine. 

 

Luka Burica se slaže da se jedna od škola pretvori u kadrovske stanove. Isto tako se slaže da se 

nekretnine i stanovi odlično prodaju i na tome se može zaraditi, a onda uložiti u Starački dom.  

 

Predsjedatelj također napominje da se ne smiju zaboraviti oni ljudi koji ipak čekaju taj POSov stan i 

temeljem kojih se krenulo u ovaj projekt. Što je sa tim ljudima, jesu li odustali. 

 

Pročelnica odgovara da ih je bilo 12 zainteresiranih, stoga projekt i jeste za 12 stanova. Od toga su 

većina odustali, dali pismena očitovanja, ostalo ih je 4 ili 5. 

 

Načelnik smatra da treba sada raskinuti ugovor sa APNom, a onda će dalje Vijeće odlučivati i 

sagledati sve aspekte. Ideju sa stanovima u starim školama podržava, ali to može biti samo u Gornjem 

Selu i Stomorskoj, u Srednjem Selu škola nije Općinska, vodi se sudski spor. 

 

Ćiril Kalebić želi reći da su uvjeti natječaja, koji je napravio APN, strašni, i zato se nitko nije javljao. 

Kada to bude objavljivala Općina biti će puno jednostavnije. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o Zaključku da Općina nije u mogućnosti financirati ovu 

izgradnju. 

JEDNOGLASNO se donosi 

 Zaključak  

o nemogućnosti financiranja izgradnje građevina iz Programa POS-a 
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Ad 10.)   Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja turističke zone  

  Maslinica 

 

Pročelnica obrazlaže razloge za stavljanje van snage, Općina je provela svu proceduru, Ministarstvo 

je dalo suglasnost, DPU TZ Maslinica je bespredmetan jer je već sve realizirano. 

 

Ćiril Kalebić pita što će se dogoditi ako se ovo ne izglasa. 

Pročelnica pojašnjava da se neće ništa dogoditi samo će nepotrebno postojati. 

Načelnik dopunjuje da ovo nema veze sa onim zahtjevima H.L. Dvorca i šumom, to je nešto drugo. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje. 

Sa 5 glasova ZA, 1 PROTIV i 3 SUZDRŽANA donosi se  

Odluka o stavljanju izvan snage Detaljnog plana uređenja turističke zone Maslinica 

 

 

Ad 11.)  Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja – prodaja nekretnine u vlasništvu 

  Općine Šolta 

 

Pročelnica izvješćuje da se nitko nije javio na natječaj osim Branka Perana koji je i inicirao ovu 

prodaju, procijenjena vrijednost zemljišta 131,42 EUR po m2. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

ODLUKA 

o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja 

 

Ad 12.)  Razno 

 

Predsjedatelj  izvješćuje da je bio u uvali Piškera sa svojim kaičen, tamo su počeli radovi na uređenju 

Dioklecijanovog ribnjaka, i bio neugodno iznenađen jer je vidio da se materijal od iskopa koristi za 

šalovanje 2 nova mula, i to ispred očiju Željka Zlendića. Moli da mu se objasni što se to radi. 

Načelnik telefonski poziva Željka Zlendića da dođe na sjednicu kako bi im pojasnio ovu situaciju. 

Napominje da zna da je u Projektu predviđena sanacija dvaju mulova. 

Ante Blašković želi reći o problemu prolaska velikih kamiona, sa iskopima, kroz npr. Gornje Selo, 

gdje mogu ići okolnim putovima ali ne, oni idu baš kroz mjesto uskim uličicama, jer će okolo potrošiti 

malo više goriva, i tako su sve ceste uništene. Ako ne može drugačije, uredu, treba se dozvoliti, ali 

nakon završetka radova komunalni redar treba pregledati trasu kojom su prolazili i utvrditi štetu. Do 

sada za to nitko nije odgovarao. Općina stalno sanira puteve i divlja odlagališta iskopa, a ti kamioni 

debelo naplaćuju taj odvoz. Velikim kamionima se ne bi ni trebalo prolaziti svugdje, treba platiti više 

malih kamiona. Svakako silni novac se gubi. 

Načelnik se apsolutno slaže te predlaže da se donese nekakav zaključak da se u svakom mjestu 

ograniči prolazak kamiona određene nosivosti. Možemo regulirati promet u mjestima, na županijskim 

i državnim cestama ne.   

Ante Blašković smatra da bi trebalo na ulazima u mjesto staviti znak o dozvoljenoj nosivosti na 

temelju čega se može kažnjavati. Osim kamiona tu su i gusjeničari bez zaštite. Moli da ovo ne bude 

samo mrtvo slovo na papiru. 

Pročelnica pojašnjava da za postavljanje prometnih znakova treba napraviti prometnu studiju sa svim 

suglasnostima. 

 

Predsjedatelj predlaže  
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Zaključak 

Općina Šolta će pokrenuti sve potrebne radnje kako bi se onemogućio prolaz vozilima 

prekomjerne nosivosti, kamionima i gusjeničarima bez zaštite, kroz mjesta na otoku, što 

uključuje i postavljanje znakova. 

 

Zaključak se JEDNOGLASNO prihvaća. 

 

U 09:45 sati na sjednicu je stigao Željko Zlendić. 

Željko Zlendić obrazlaže da se radi o starim mulovima i da je u troškovniku predviđena sanacija 3 

raspadnuta mula. 

Predsjedatelj smatra da u Piškeri nema starih mulova. 

Luka Burica se osvrće i nabraja sve mulove koji se nalaze u Piškeri, i stare i nove.  

Predsjedatelj iznosi da su ti mulovi na kojima se radi samo 10-15tak metara od Dioklecijanovog 

ribnjaka i da to treba prijaviti, ako nitko neće on će. Ističe da to i nisu bili mulovi nego nakupine stina, 

i sada se od toga grade novi. Ako će se nešto uređivati to treba biti planski.  

Načelnik predlaže da otiđu najprije vidjeti o čemu se radi.  

Predsjedatelj prihvaća da otiđu zajedno to pregledati. 

 

Zvjezdana Jelinčić izvješćuje da je tuš u Velom docu konačno zatvoren, nakon što se čovjek teško 

ozlijedio, ondje je opasan i treba ga izmjestiti.  

Načelnik navodi da se nije reagiralo u trenutku kad se radilo, sad je to ogroman posao prebacivati 

cijevi, kopati odvode, dovode, na drugom mjestu. 

Zvjezdana Jelinčić inzistira na premještanju jer mu na sadašnjoj poziciji, kaže, nije mjesto. 

Ujedno pita mogu li se svjetla na šetnici zamijeniti sa drugima, onima u zid. Ova sada  su pregusta i 

zimi se gase pa bi se mogla prebaciti na neko drugo mjesto. 

Načelnik odgovara da ne može. 

 

Tihomir Glavurtić želi reći da se ništa nije riješilo u Maslinici, problemi su sa zahodima, gliserima, 

brojem usidrenih brodova, balunima, neredom oko kuća gdje se obavlja nužda i sl. Ujedno obavještava 

vijećnike da se on povlači iz Vijeća, a umjesto njega dolazi Darko Firizin. Naglašava da bez obzira na 

sve probleme koji se ne rješavaju, način na koji se radi, a koji smatra da nije dobar, on odlazi 

prvenstveno iz zdravstvenih razloga. 

 

Tomislav Sinovčić naglašava da ne zna kako će se riješiti problemi ali bez WC-a, slijedeće ljeto, 

brodovi se ne smiju puštati u Maslinicu. 

Tiho Glavurtić izvješćuje da je prijavio Lučku upravu Ministarstvu, još prije 4 godine,  

jer po master planu u Maslinici, u dijelu lučice, se smiju vezati samo 3 turistička broda. Odgovorio mu 

je doministar, a lučkoj upravi poslao na postupanje da odmah stave na svoje stranice i pridržavaju se 

pravila „vezivanja u luci Maslinica“, ali i nakon 4 godine nitko nije postupio po naloženom. 

 

Predsjedatelj predlaže da se uhvate ove teme, svako sa svoje strane, da se ovo u Maslinici 

konačno počne rješavati. Od slijedeće sjednice obećava da će svaki put pitati što se po ovome 

poduzelo. 

 

Ante Blašković daje primjer Stračinske gdje je sve preorano sidrima jedrilica, gdje ih boravi na tisuće 

tokom ljeta, i to bez ikakvog plaćanja, a o smeću ne želi ni govoriti. Smatra da se izgubio silan novac. 

Naglašava da ovo Vijeće, i nakon 33. sjednice, iza sebe ima malo toga učinjenog. Ako govorimo o 

npr. javnim vodama, poziva da se bar jedna napravi, kaže samo govorimo a ništa se ne radi. Ističe 

nered oko parkinga koji je nastao na javnoj vodi u Maslinici. 
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Načelnik izvješćuje da već godinama pokušava riješiti tu zemlju u Maslinici, voda i igralište su u istoj 

zoni, zemlja nije Općinska. Elaborat radi Šegvić već 3 godine. Ovo je jedna od tema zbog kojih će 

otići u Zagreb jer to nikako ne može riješiti. 

 

Predsjedatelj naglašava da ne vjeruje da nema načina za naplatu smeća, to je već rekao na početku 

mandata, ako su to naplaćivale mjesne zajednice dok je Šolta bila pod Općinom Split valjda može i 

danas. 

Načelnik obrazlaže da po Zakonu RH nema mogućnosti naplate smeća na moru. Komunalno je 

mislilo otvoriti radno mjesto za to, pitali su Ministarstvo, ali nije im dozvoljeno. 

 

Tihomir Glavurtić govori o tome kako turistički brodovi dovezu stotinjak ljudi, vežu se i plate neki 

sitni iznos, a onda ti ljudi stvaraju silno smeće. To on više ne želi gledati.  

 

Načelnik pojašnjava da koncesionar mora preuzeti škovace i naplatiti, a to su sportska ribolovna 

društva. U Maslinici je također PŠRD dužan to učiniti, preuzeti smeće i predati Komunalnom, postoji 

cjenik. 

 

Tihomor Glavurtić želi reći da ne govori o smeću sa brodova predanom u kesama, već o cca 2000 

ljudi dnevno koji šetaju Maslinicom i stvaraju smeće, a onda to sve šoltani na kraju plaćaju. Svi oni 

koji stupe na tlo Maslinice trebali bi nešto platiti, odnosno turistički brod. 

 

Luka Burica iznosi stanje u Nečujmu, navodi da je tamo puno gore i ne može se usporediti sa ničim. 

On sa svoje kuće broji dnevno 150 jedrilica, a ne vidi plažu Nečujam, Šumpjivinu niti dobar dio 

Potkamenica. Dno je prekopano, posidonije je ostalo svega 30tak %-kažu oni koji rone. Na olupinu 

dnevno dođe 10 tak velikih brodova sa 60-150 turista, tehno muzika trešti po cijeli dan. Morali su 

intervenirati zbog muzike, zbog preplivavanja velikog broja ljudi preko vale, jer budu kolone od 100 

ljudi, a gliseri voze. Svakako kome god se obrate Lučkoj kapetaniji ili Policiji od nikoga nema 

pomoći. 

 

Ante Blašković naglašava kako se političari hvale dobrom nautičkom sezonom, a nismo svjesni da 

ćemo ovakvim tempom uništiti sve.  

 

 

 

 

 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 10:30 sati.  

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur. 

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/11  

URBROJ:2181-49-01-23-3  

Grohote,  11. 09. 2023. 

  
 


